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Notat 
 

Til: Trond Roger Larsen, May-Tove Lilleng 
 

Fra: Maria Figenschau 
 

 

 
Referanse Dato 

2015/1345-5 30.11.2015 

 

 

Møteprotokoll - Storfjord ungdomsråd 17. november 2015 

 

Tid og sted: kl. 09.00 – 13.40, Rådhuset 

 

Tilstede:  Julia S Bjørklund, Elise-Agnethe Johnsen, Noah Utby, Sigve Iversen, Aksel Båhl, 

Sigve Nilsen, Franz Ingebrigtsen 

 

Forfall:  Ingen 

 

Vara: Ingen 

 

Merknader: Ingen 

 

 

33/15  Orienteringssaker 

 

a) Tilbakemelding på møteplan fra fagleder Hatteng skole – møter på onsdager 

b) Avklaring av dato for neste møte – avpassing til tentamen 

c) Eventuelt 

 

 

Behandling: 

 

Orientert i tillegg: 

c) RUST-konferansen 2015 

 

Sakene tatt til orientering 

 

Vedtak: Sakene tatt til orientering 
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34/15  Budsjett 2016 – Ungdomsrådets innspill 

 

Formannskapet starter hvert år budsjettprosessen fram mot et ferdig 

kommunebudsjett med et arbeidsmøte med rådmannen. I år var dette møtet 4. 

november. Deretter leverer rådmannen sitt endelige budsjettforslag til politikerne i 

Formannskapet. I år skal dette behandles den 25. november. Sakspapirene til dette 

møtet er trolig klar til ungdomsrådets møte, og vil bli gjennomgått i møtet. 

 

Ungdomsrådet har først og fremst til mandat å behandle de punktene man mener 

er særlig viktige for barn og unge i Storfjord, men kan selvsagt også se på andre 

områder. Ungdomsrådets innspill til budsjettet vil bli sendt videre til 

Formannskapet, slik at de har det med seg i den videre behandlinga som starter 25. 

november. 

 

 

Behandling: 

 

Ungdomsrådet har følgende innspill til budsjettet: 

 

Pkt 2.2.9 

Ungdomsrådet stiller spørsmål ved hvorfor man ikke skal opprette 50 % stilling 

som kommunepsykolog. Ungdoms psykiske helse er viktig, og det er langt å dra til 

Tromsø for å få tilbudet. Det bør være et tilbud nærmere. 

 

Pkt 2.4.11 

Det er positivt at det settes av mer penger til vedlikehold av skolebygg. Byggene 

er dårlige og gammeldagse, og det er ikke gjort noe på mange år på mange 

klasserom. Det trengs f.eks. tak over inngangspartier. 

 

Pkt 2.4.15 

Ungdomsrådet er glad for at prosjektet «Inn på tunet» videreføres, det er et fint 

tilbud til de som trenger det. 

 

Investeringsbudsjettet 

 Det bør komme lys på gangstien ved Skolebakken på Hatteng. 

 Skibotn skole bør males i en ny farge utvendig. 

 Svømmebasseng Hatteng bør settes opp allerede i 2016, for at alle skal få 

god svømmeopplæring og bli trygg i vannet. 

 UR er positiv til at kunstgress er satt opp på planen. 

 

Annet 

 Internett på skolene må være godt nok til at alle kan gjøre oppgaver 

samtidig. Det har f.eks. vært problemer med nasjonale prøver. 

 Hatteng-elever ønsker egen PC til hver elev, slik som på Skibotn. Det er 

også viktig at ødelagt utstyr erstattes. 

 Det er behov for teknisk utstyr både til musikkbingen (forsterkere) og til 

UKM (filmutstyr). 

 Fritidsklubben på Hatteng har 10 % mindre ansatte enn på Skibotn. Det 

ønskes like stor stilling slik at gymtilbudet kan komme tilbake på Hatteng. 
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35/14  Kommunedelplan for idrett, fysisk aktivitet og friskliv – medvirkning fra 

Ungdomsrådet 

 

Kommunedelplan for idrett, fysisk aktivitet og friskliv skal inneholde Storfjord 

kommunes målsettinger og strategier for idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv. Målet 

med planarbeidet er at kommunen i samarbeid med ulike aktører skal få en 

oversikt over hovedutfordringene innenfor dette feltet: 

 Hvilke anlegg og området for idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv er det behov 

for? 

 Hvilke frisklivstiltak er det behov for? 

 

Barn og unge er ei særlig viktig gruppe, sammen med personer med nedsatt 

funksjonsevne og inaktive. 

 

I møtet går vi gjennom planen: 

 Storfjord kommunes målsettinger 

 Anleggsplaner som er meldt inn 

 Frisklivstiltak som er satt opp 

 

Ungdomsrådet oppfordres til å komme med sine innspill. Hvilke anlegg er det 

f.eks. mest behov for at man prioriterer å bygge eller ruste opp i de kommende fire 

år? Er det aktiviteter ungdomsgruppa savner, og finnes det noen som kunne ledet 

disse? Osv. 

 

 

Behandling: 

 

Ungdomsrådet har følgende innspill til planen: 

 Det er for få tilbud til ungdom, og for få ledere som kan drive tilbud. Noe 

av grunnen er at det er få som er aktive – ikke nok til å f.eks. danne lag. 

 Bedre anlegg kan gjøre flere interessert. 

 Et bedre tilbud (ulike aktiviteter) «fra starten av» kunne kanskje gjort at 

flere ville vært aktive som ungdom. 

 Det kan være en idé å lage en oversikt over aktivitetene som gjør at alle vet 

om det. F.eks. plakat i hallene og på butikken. Bruke farger og bilder. 

 Foreldre har hovedansvar for tilbud og oppfølging. 

 Informasjon på skolene om f.eks. turstier kan kanskje bedre deltakelsen fra 

ungdom. 

 Klubbgym er interessant, og en arena uten konkurranse. 

 

36/14  Sjumilssteget i Storfjord 

 

Det forberedes et system for hvordan vi i Storfjord kommune kan organisere oss 

best mulig for å jobbe tverrfaglig for barn og unge i kommunen på ulike nivå med 

hensyn til forebygging. 
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Det er viktig å inkludere ungdomsrådet og derfor inviteres dere til å komme med 

innspill og synspunkter i prosessen. 

 

Det steget i sjumilssteget som dere spesielt oppfordres til å gi innspill til er: 

Medbestemmelse (barnekonvensjonen art. 12) for barn og unge i Storfjord. 

Barn har rett til å bli hørt og å si sin mening. Hva er viktig for at barn og unge i 

Storfjord skal bli hørt og kunne si sin mening? 

 Hva er bra nå? 

 Hva savner du/dere? 

 Hva foreslår du/dere skal bli gjort på dette området i Storfjord? 

 

May-Tove Lilleng er ansvarlig for saken, og vil delta i møtet. 

 

  

 Behandling: 

 

 May-Tove Lilleng orienterte om saken. 

 

 Medbestemmelsesorgan som blei drøftet: 

- Klasseråd 

- Elevråd 

- Ungdomsråd 

- Crew på fritidsklubber 

 

Organisering av arbeidet med sjumilssteget i Storfjord blei gjennomgått. UR 

oppfordres til å vurdere om de skal delta på vår- og høstmøtet. UR foreslår én fra 

hvert elevråd, samt en fra UR. 

 

UR ønsker flere samhandlingstiltak mellom elever fra Skibotn og Hatteng, for 

ungdomstrinnet, både sosiale tiltak og felles fagdager. 

 

37/14  UKM kick-off 

 

Ungdomsrådet behandlet satsingsområder 2015/16 i forrige møte, og ønsket å sette 

UKM kick-off som sak på dette møtet. Påmeldinga til UKM 2016 åpner 1. 

desember i år. 

 

Kulturskolerektor og UKM-kontakt Line Sørum deltar under behandlinga av 

denne saken. 

 

 

Behandling: 

 

Forslag fra SUR 

 

Det settes av kr 9.000,- til innkjøp av kamera og utstyr. 
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Det lages en promoteringsfilm som skal være ferdig i januar, der gamle UKM-ere 

intervjues. Filmen brukes til rekruttering i januar, og så settes det av tid til kick-off 

i februar. 

 

Enstemmig vedtatt 

 

Vedtak: Det settes av kr 9.000,- til innkjøp av kamera og utstyr. 

Det lages en promoteringsfilm som skal være ferdig i januar, der gamle 

UKM-ere intervjues. Filmen brukes til rekruttering i januar, og så settes det 

av tid til kick-off i februar. 

 

 

38/14  Tur for ungdom 

 

Ungdomsrådet behandlet satsingsområder 2015/16 i forrige møte, og ønsket å sette 

tur for ungdom som sak på dette møtet. 

 

 

Behandling; 

 

Mål: Darklight Tromsø ink. Pizza (Aksel sjekker priser) 

Aldersgruppe: 8. klasse – 10. klasse 

Dag/tid: Fredag 4/12 – avgang etter skoletid eller 16.00 

Buss: Maria sjekker 

Reiseledere: 2-3 voksne (alle spør) 

Påmelding. Julia lager lapp 

Alternativ: Bowling 

 

 

 

Møtet hevet 13.40 

 

 

 

Noah Utby (s) 

Julia S S Bjørklund (s) 

Sigve Iversen (s) 

Sigve Nilsen (s) 

Franz R Ingebrigtsen (s) 

Aksel J Båhl (s) 

Elise-Agnethe Johnsen (s) 

 

 

 

Rett avskrift bekreftes 30. november 2015 

 

 

Maria Figenschau (s) 

kulturkonsulent 


